

# SFSP138系列-水滴型粉碎机

产品名称	SFSP138系列-水滴型粉碎机
公司名称	溧阳市佳合粉碎机科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:佳合 型号:SFSP 包装:无
公司地址	中国 江苏 溧阳市 天目湖工业园
联系电话	086 0519 87807722 13961105388

## 产品详情

品牌	佳合	型号	SFSP
包装	无	主机功率	55-160 ( w )
外型尺寸	2500*1500*1900 ( mm )	重量	3500 ( kg )
产品类型	全新	类型	粉碎机
适用动物类型	水产类、家禽类、家畜类、宠物类、观赏鱼类、其他	饲料类型	豆粕、谷物、鱼粉、杂粕、其他
加工能力	1-5 ( 吨/小时 )		

### sfsp138系列-水滴型粉碎机

粉碎室为水滴型，有效消除粉碎过程中的环流现象，产量高，使锤片、筛板寿命提高，特别是小孔径筛板寿命提升尤为明显；

转子总成创新设计，转子运转更平稳，即使锤片磨损后仍能平稳运行，粉碎室温度更低；

粉碎室合理设计，增加转子直径提高线速度产量可大幅提升；

压筛机构折装筛板更方便、更安全、更可靠；

轻松实现粗、细两种粉碎功能，提高粉碎效率；

### sfsp138 series water dripping hammer mill

the grinding chamber is water dripping type,which can eliminate effectively circulation in the process of grinding. high capacity. the service life of hammer sheet and sifter board is increased .the increase of service life of small diameter

sifter board is especially obvious.

the innovative design of the rotor assembly makes the running of the rotor more smooth and the rotor can still run smoothly after the attrition of the hammer sheet. the temperature of the grinding chamber can be lower.

the rational design of the grinding chamber and the increase of the diameter of the rotor can increase greatly the production capacity.

the pressure sieve body makes dismantling and installing of the screen more convenient, safer and more reliable

easy to realize two functions of coarse and fine grinding. the grinding efficiency is increased

型号type	主机功率power ( kw )	产量output ( t/h )
sfsp138 × 38c	75/90/110	14-28
sfsp138 × 50c	110/132/160	24-36
sfsp138 × 60c	160 /200/220	29-52
sfsp138 × 75c	200 /220/250	35-60
sfsp138 × 100c	250 /280	44-68